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1 Vaststelling agenda 

De agenda wordt vastgesteld.  

2 Besluitenlijst Presidium 16 mei 2011 

Akkoord. Naar aanleiding van: onderzoek door de heer Kortmann: griffier heeft op 23 juni overleg 

met andere provincies, na de zomer volgt voorstel. Levering iPads: heeft de volle aandacht. 

 

3 Mededelingen/ter kennisname stukken 

a) Brabant Magazine online: korte presentatie door de heer Benno Roozen, donderdag 23 juni 

wordt het BM gelanceerd, presidium is daarbij van harte welkom. Presentatie wordt met 

waardering ontvangen. 

b) Beantwoording gestelde vragen financiële stand van zaken 2011: wordt voor kennisgeving 

aangenomen. De heer van Zeeland vraagt om een indicatie van de kosten die gemoeid zijn met 

de beantwoording van artikel 3.2-vragen. Het onderwerp als zodanig is ook geschikt om op 29 

augustus te agenderen (zie punt 7). 

c) Commissievergaderingen 17 juni 2011: door mevrouw Wijnands is een notitie ingebracht, door 

de heer Van der Wel een mail. Na een korte inventarisatie concludeert de CdK dat er 

vooruitlopend op de afgesproken evaluatie begin volgend jaar nog even ‘geoefend’ moet worden 

en dat daarbij de verwachtingen rond de diverse besprekingen explicieter gemaakt moeten 

worden. Enkele praktische zaken kunnen via het overleg dat de commissievoorzitters met de CdK 

en griffier 2 à 3 maal per jaar voeren aangepakt worden. In het voorzitterschap wordt 

geïnvesteerd. Beantwoording door gedeputeerden in verschillende commissies wordt via 

ambtelijke organisatie afgestemd. Invulling spreekrecht verdient nadere aandacht.  

Op 29 augustus wordt ook dit onderwerp geagendeerd. 

d) Huren/kopen camera’s: afgesproken wordt dat de griffier de onderhoudsaspecten beziet en de 

door de heer Krol ingebrachte informatie. Indien een en ander binnen redelijke marges blijft kan  

griffier tot aanschaf overgaan, zo nodig volgt een schriftelijke ronde langs het presidium. 

e) Brief fracties inzake voorgenomen bezuinigingen op cultuur door kabinet: diverse fracties beraden 

zich en geven dinsdag 21 juni uitsluitsel. 

 

4 Agenda Provinciale Staten d.d. 1 juli 2011 

Volle agenda leidt tot de afspraak dat al op donderdag 30 juni om 19.30 uur gestart gaat worden met 

de vergadering. Voorgesteld wordt dat beëdiging nieuw lid, structuurvisie Brainport, COR’s en 
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WAV-kaarten op donderdag behandeld worden en, indien tijd het toelaat, het Bestuursakkoord. 

Jaarstukken en Kaderbrief in ieder geval op vrijdag. Griffie werkt voorstel uit, inventariseert 

spreektijden en informeert alle Statenleden. 

 

5 Vergaderschema PS en commissies 2012 

Presidium stemt in met het voorstel, inclusief het verzoek van GS om een reservering van een extra 

Statenvergadering op 2 november 2012, voor het geval de algemene beschouwingen en de 

begrotingsbehandeling gecombineerd gaan worden. Mevrouw Lestrade vraagt aandacht voor de 

belasting van Statenleden. 

 

6 Inwerkprogramma PS 

Het bijgewerkte voorstel wordt voor kennisgeving aangenomen, het inwerkprogramma vormt 

onderwerp van overleg op 29 augustus a.s. De heer Smeulders wijst op goede ervaringen in Overijssel 

met een coachingstraject. Meerderheid presidium acht een dergelijk traject een taak voor de politieke 

partijen zelf, datzelfde geldt ook voor de mediatraining. Dit laatst wordt uit het inwerkprogramma 

gehaald.  

 

7 Ontmoeting presidium-GS-DR 

Met het houden van een ontmoeting op 29 augustus a.s. wordt ingestemd, diverse te behandelen 

onderwerpen zijn al benoemd. Als voorbereiding wenst het presidium geen forse notities te ontvangen 

maar een houtskoolschets. 

 

8 Proces werving lid Raad van Toezicht World Class Maintenance 

Presidium stemt niet in met het voorstel maar houdt vast aan een openbare werving.  

9 Rondvraag en Sluiting 

Op voorstel van griffier stemt het presidium in met een schriftelijke consultatie over het 

behandelvoorstel van het Raport Zuidelijke Rekenkamer inzake ‘IJkpunten investeringsstrategie 
Agenda van Brabant’. CdK meldt dat presentatie van het rapport niet goed verlopen is, wordt 
volgende keer beter voorbereid. 

CdK meldt verzoek van minister Kamp om mee te doen aan de beoordeling van een onderzoek: hij is 

voornemens het verzoek te honoreren (3 vergaderingen) en zal dit aan PS melden. 

Het rapport van de commissie Van Doorn wordt eind augustus 2011 verwacht. Mevrouw Lestrade 

meldt dat de Provinciale Raad Gezondheid aangeeft dat zij geen toegang krijgt tot de Ccmmissie. 

CdK neemt dit signaal mee naar GS. 

In antwoord op een vraag van mevrouw Geeraedts geeft CdK aan dat het bezoek aan China zeer 

succesvol was. Binnenkort volgt een verslag met daarin de vervolgacties. Van Chinese zijde is het 

nadrukkelijke verzoek om contact met de Brabantse volksvertegenwoordiging geuit. Afgesproken 

wordt dat na behandeling van de nota Internationalisering als onderdeel van de nota Economie het 

thema van de uitwisseling in 2012 aandacht krijgt. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.00 uur. 

 

Eerstvolgende vergadering van het Presidium: 

Maandag 29 augustus 2011: 16.00-18.00 uur: ontmoeting presidium-GS-DR 

Maandag 12 september 2011; 18.00-19.00 uur: reguliere Presidiumbijeenkomst 


